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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ                                               

ΔΗΜΟΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Α  Π  Ο  Σ  Π  Α  Σ  Μ  Α 

Από το πρακτικό 16/2023 Συνεδρίασης ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

Σήμερα την 29-05-2023, ημέρα Δευτέρα και ώρα έναρξης 19:00, συνήλθε το Δημοτικό 

Συμβούλιο Πρέβεζας σε τακτική συνεδρίαση δια ζώσης, και ταυτόχρονα με 

Τηλεδιάσκεψη μέσω της ειδικής ηλεκτρονικής πλατφόρμας (Webex), σύμφωνα με τις 

διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010(ΦΕΚ 87/Τ.Α΄/07.06.2010), όπως το άρθρο 

αυτό αντικαταστάθηκε και ισχύει με το άρθρο 74 του Ν. 4555/2018 (ΦΕΚ 133/Τ.Α/19-7-

2018), την ΥΠ.ΕΣ. εγκ.375/39167/02.06.2022 και την ΥΠ.ΕΣ. εγκ.–577/41109/9.05.2023, 

ύστερα από την αριθμ. Πρωτ. 10465/25-05-2023 πρόσκληση του Προέδρου Δ.Σ. κ. 

Λεωνίδα Αργυρού, η οποία επιδόθηκε και δημοσιεύθηκε νόμιμα, για συζήτηση και λήψη 

αποφάσεων στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης.  

Ο Δήμαρχος κ. Νικόλαος Γεωργάκος είναι παρών.  

     ΘΕΜΑ : «Συζήτηση και έκδοση απόφασης σχετικά με την Εγκατάσταση 

Φωτοβολταϊκών πάρκων στην Κοινότητα Καμαρίνα». 

 

Κατά την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος  διαπίστωσε  ότι σε σύνολο 33 δημοτικών 

συμβούλων  ήταν:            

                                         Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ                                    

 1. Λεωνίδας Αργυρός 15. Ευάγγελος Ροπόκης 

 2. Κωνσταντίνος Ακρίβης 16. Κωνσταντίνος Δήμου 

 3. Ιωάννης Δαρδαμάνης (Τ)  17. Χρήστος – Ευκλείδης Φονταράς   

 4. Γρηγόριος Κουμπής 18. Αθανάσιος Ανωγιάτης   

 5. Νικόλαος Παγγές 19. Βασίλειος Κωστούλας 

 6. Γεώργιος Σαριάνογλου 20. Παναγιώτης Λελοβίτης 

 7. Χρήστος Μπαΐλης 21. Σταύρος Αμάραντος 

 8. Ευάγγελος Γιαννουλάτος 22. Κωνσταντίνος Κύρλας (Τ) 

 9. Κωνσταντίνος Ματέρης 23. Ειρήνη Παπαδημητρίου 

10. Λάζαρος Πιπιλίδης 24. Μάριος Κατσιώτης 

11. Γεώργιος Νίτσας 25. Ηλίας Αλεξανδρής (ανεξάρτητος) 

12. Αναστάσιος Αμάραντος (Τ) 26. Δημήτριος Καραμανίδης  (ανεξάρτητος) 

13. Γεώργιος Ντόντης 27. Αθηνά Κωνσταντάκη(ανεξάρτητη) 

14. Ιωσήφ Στύλος  

                                             Α Π Ο Ν Τ Ε Σ  (αν και προσκλήθηκαν Νόμιμα) 

1. Κοσμάς Κορωναίος 6. Χρύσανθος Κυριαζής 

2. Παύλος Σαραμπασίνας 7. Φώτιος Ζέρβας (ανεξάρτητος) 

3. Νικόλαος Λουφέκης 8. Χαράλαμπος Κακιούζης  (ανεξάρτητος) 

    Κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης και την συζήτηση του θέματος προσήλθαν οι κ.κ. 

Κορωναίος, Κυριαζής και Κακιούζης. 

    Στην συνεδρίαση και για την συζήτηση του παρόντος θέματος κλήθηκε νόμιμα και 

παρίσταται, ο πρόεδρος της Κοινότητας Καμαρίνας κ. Θεόδωρος Δράκος. 

     Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε και ο κ. Μπόμπορης Σταύρος, υπάλληλος του Δήμου 

Πρέβεζας, για την τήρηση των πρακτικών.  

Αριθ. Θέματος     :          1ο          
Αριθ. Απόφασης  :       149/2023 
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Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου αφού διαπίστωσε ότι υπάρχει η εκ του νόμου 

απαιτούμενη συμμετοχή, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και στην συνέχεια έθεσε 

υπόψη των μελών του Δημοτικού Συμβουλίου, το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης με 

τίτλο: «Συζήτηση και έκδοση απόφασης σχετικά με την Εγκατάσταση Φωτοβολταϊκών 

πάρκων στην Κοινότητα Καμαρίνα» και έδωσε τον λόγο στον Δημοτικό Σύμβουλο κ. 

Ανωγιάτη Αθανάσιο, μιας και η δημοτική παράταξη «ΣΤΡΟΦΗ ΣΤΟ ΜΕΛΛΟΝ» πρότεινε να 

εισαχθεί ως θέμα με την εξής εισήγηση: 

<<…... Εγκατάσταση φωτοβολταϊκών πάρκων στην Καμαρίνα - Αίτημα για 

συζήτηση 

 

Πληροφορηθήκαμε πρόσφατα πως στην περιοχή της Καμαρίνας στους πρόποδες του 

Ζαλόγγου , σχεδιάζεται η υλοποίησης εγκατάστασης φωτοβολταϊκών πάρκων από την 

εταιρία “FOS AND WIND ENERGY ΑΕ” όπως αναφέρεται σε ενημέρωση από το Περιφερειακό 

Συμβούλιο της Περιφέρειας Ηπείρου με τις ανακοινώσεις του με αριθμ.πρωτ. 64887/1306 

και 64887/1307 με ημερομηνία 26/04/2023. 

 

 Θεωρούμε πως οι επιπτώσεις μιας τέτοιας εγκατάστασης σε μέγεθος δεκαπλάσιο του 

χωριού, θα είναι σημαντικές τόσο για το φυσικό περιβάλλον όσο και για την ίδια την 

περιοχή. 

 

Η Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε) της ίδιας της εταιρίας που θέλει να 

κατασκευάσει το πάρκο [Μη Τεχνική Περίληψη του έργου (Παράρτημα Δ), σελ.11] κάνει 

παραδεκτό πως : “Σίγουρα θα υπάρχει αλλαγή στο τοπίο στη θέση εγκατάστασης του 

πάρκου, θα είναι καθολική, μόνιμη, και αρνητική . Σίγουρα όμως η οπτική όχληση 

αντισταθμίζεται από το περιβαλλοντικό θετικό ισοζύγιο σε βάθους χρόνου.” 

 

Με τα ανωτέρω και μόνο δεν αφήνονται και πολλά περιθώρια για παρερμηνείες και 

αισιόδοξα σενάρια για το αποτύπωμα που θα αφήσει αυτό το έργο στο τοπίο, στους 

πρόποδες του Ζαλόγγου. 

 

Θεωρούμε πως οι άμεσες επιπτώσεις από την σχεδιαζόμενη εγκατάσταση για την περιοχή 

μας θα είναι οι εξής : 

 

1. Αλλοίωση της αισθητικής του περιβάλλοντα χώρου στους πρόποδες του Ζαλόγγου 

μπροστά ακριβώς από τον Αρχαιολογικό χώρο της Αρχαίας Κασσώπης και το Μνημείο των 

Σουλιωτισσών που είναι δύο χώροι τεράστιας ιστορικής και πολιτισμικής αξίας, σημεία 

αναφοράς και πόλοι έλξης για το χωριό μας, οι οποίοι πρέπει να προστατεύονται σύμφωνα 

με τον νόμο 3028/2002 (ΦΕΚ A 153/28-06-2002 - Για την προστασία των Αρχαιοτήτων και 

εν γένει της Πολιτιστικής Κληρονομιάς), άρθρο 3, παρ.γ “για τη διατήρηση και την 

αποτροπή της καταστροφής, της αλλοίωσης και γενικά κάθε άμεσης ή έμμεσης βλάβης της”. 

 

Το Μνημείο Ζαλόγγου αποτελεί Μνημείο Νεότερης Πολιτιστικής Κληρονομιάς και για τον 

λόγο αυτό το τμήμα Προστασίας Νεωτέρων Μνημείων και Κινητών Πολιτιστικών Αγαθών 

είναι αρμόδιο για “Την τεκμηρίωση για τη θέσπιση ειδικών όρων δόμησης και χρήσεων γης 

στον περιβάλλοντα των μνημείων χώρο.” 

 

Το Αρχαίο Θέατρο της Κασσώπης αποτελεί πόλο της Πολιτιστικής Διαδρομής στα Αρχαία 

Θέατρα της Ηπείρου , πρόγραμμα Ολοκληρωμένης Χωρικής Επένδυσης (Ο.Χ.Ε.) του 

Περιφερειακού Επιχειρησιακού Προγράμματος (Π.Ε.Π.) Ηπείρου 2014–2020 και υλοποιείται 

με χρηματοδότηση από την Ευρωπαϊκή Ένωση και τον Εθνικό προϋπολογισμό. 

 

 2. Υποβάθμιση της αισθητικής του φυσικού και αγροτικού τοπίου, με τη δημιουργία ενός 

τεχνητού ανάγλυφου τεράστιας έκτασης που αλλάζει παντελώς την όψη της περιοχής στα 

ανατολικά του χωριού Καμαρίνα, επηρεάζοντας αρνητικά το φυσικό και ανθρωπογενές 

περιβάλλον της κοινότητας, καθώς και την ποιότητα ζωής των κατοίκων της. 
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3. Το φυσικό κάλλος της περιοχής είναι καθοριστικός παράγοντας για την αειφόρο 

τουριστική ανάπτυξή του και οι εγκαταστάσεις αυτές, αναπόφευκτα, θα προκαλέσουν 

ανεπανόρθωτη ζημιά μηδενίζοντας κάθε προοπτική του στον τομέα αυτόν. Οι υπάρχουσες 

δραστηριότητες που έχουν να κάνουν με τον τουρισμό θα δεχθούν άμεσο πλήγμα με 

συνεπακόλουθο, εκτός των άλλων και την υποτίμηση της αξίας της γης. 

 

4. Η κατασκευή και λειτουργία μιας τόσο μεγάλης εγκατάστασης είναι ικανή να επηρεάσει 

το μικροκλίμα και τα βιοκλιματικά χαρακτηριστικά της περιοχής αποστερώντας από αυτή 

ένα από τα μεγάλα συγκριτικά της πλεονεκτήματα, που είναι το υπέροχο κλίμα της. 

 

5. Αποστέρηση τεράστιας δασικής έκτασης που χρησιμοποιείται ως βοσκότοπος για 

κτηνοτροφία και μελισσοτροφία με συνέπεια τη μείωση του ζωτικού χώρου δράσης τους 

αλλά και των επιδοτήσεων των αγροτών-κτηνοτρόφων, πλήττοντας συνολικά τον 

πρωτογενή τομέα της περιοχής. Το οικοσύστημα της περιοχής, χλωρίδα και πανίδα, θα 

επηρεαστεί και αυτό άμεσα. 

 

Για τους παραπάνω λόγους θεωρούμε πως θα πρέπει να συζητηθεί άμεσα το θέμα στο 

Δημοτικό Συμβούλιο, το οποίο χρειάζεται να συγκληθεί το συντομότερο (εντός της 

εβδομάδας), ώστε να υπάρξει χρόνος για την κατάθεση αντιρρήσεων απέναντι στην 

σχεδιαζόμενη φαραωνική παρέμβαση στην περιοχή.  

 

Η ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΠΑΡΑΤΑΞΗ «ΣΤΡΟΦΗ ΣΤΟ ΜΕΛΛΟΝ».....>>. 

  

  Ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Δήμαρχο, στους κ.κ. Δημοτικούς Συμβούλους, στον 

πρόεδρο της Κοινότητας Καμαρίνας , σε κατοίκους της κοινότητας αλλά και εκπροσώπους 

φορέων που παραβρέθηκαν στην αίθουσα του δημοτικού συμβουλίου, οι οποίοι 

τοποθετήθηκαν σχετικά με το θέμα. Οι απόψεις αυτών και οι όποιες τυχόν αντιρρήσεις των, 

κατεγράφησαν στα ηχογραφημένα και απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της παρούσας. 

 

Ο δημοτικός σύμβουλος της δημοτικής παράταξης «ΣΤΡΟΦΗ ΣΤΟ ΜΕΛΛΟΝ» κ. Αθανάσιος 

Ανωγιάτης υπογράμμισε ότι θα πρέπει το δημοτικό συμβούλιο να ενώσει τη φωνή του με 

όλους αυτούς που έχουν αντιταχθεί στη δημιουργία του τεράστιου φωτοβολταϊκού πάρκου 

1300 στρεμμάτων, το οποίο θα δημιουργήσει μια σειρά από μεγάλα προβλήματα. 

“Θέλουμε να ενώσουμε τις φωνές μας με τις φωνές όλων αυτών οι οποίοι μέχρι τώρα έχουν 

αντιταχθεί στη δημιουργία αυτού του πάρκου, αλλά το νομοθετικό πλαίσιο δεν δίνει καμία 

αποφασιστική αρμοδιότητα σε εμάς. Είναι ένα μέσο πίεσης το οποίο θα το ασκήσουμε στη 

φάση της διαβούλευσης ούτως ώστε να διαμορφώσουμε ένα κλίμα θετικό όταν θα 

αξιολογηθεί η μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων. Είμαστε στη φάση της διαβούλευσης 

της έγκρισης της μελέτης περιβαλλοντικών επιπτώσεων, η οποία θα κριθεί από το ΠΕΣΠΑ 

της Αποκεντρωμένης Διοίκησης της Περιφέρειας Ηπείρου. Άρα λοιπόν όλες οι φωνές 

αντίθεσης θα πρέπει να κατατεθούν στη δημόσια διαβούλευση και όχι μόνο αυτό, κρίσιμο 

σημείο θα είναι η υπεράσπισή τους κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης της Επιτροπής, τόσο 

από τους Φορείς όσο και από εξειδικευμένους επιστήμονες ούτως ώστε η θέση μας είναι 

πάρα πολύ στιβαρή” είπε ο κ. Ανωγιάτης, σημειώνοντας πως οι άμεσες επιπτώσεις ενός 

τέτοιου έργου θα είναι πολλές σε ένα χώρο μάλιστα ο οποίος φιλοξενεί δύο εμβληματικά 

μνημεία για την περιοχή μας. 

 

“Το κρίσιμο της σημερινής απόφασης είναι να υπάρχει στην απόφαση ότι η συγκεκριμένη 

έκταση ομόφωνα δεν θα παραχωρηθεί για φωτοβολταϊκό πάρκο, όπως και σε κάθε σημείο 

που είναι δημοτική έκταση και υπάρχουν ιδιαίτερα χαρακτηριστικά. Δεν μπορεί να γίνει 

κανένα φωτοβολταϊκό πάρκο ή οποιοδήποτε πάρκο ανανεώσιμων πηγών ενέργειας σε 

δημοτική έκταση χωρίς τη συναίνεσή μας” ανέφερε μεταξύ άλλων ο δήμαρχος Πρέβεζας 

εκφράζοντας την πλήρη αντίθεση της δημοτικής αρχής, ενώ κατά της κατασκευής του 

φωτοβολταϊκού πάρκου τοποθετήθηκαν  ξεκάθαρα οι επικεφαλής των παρατάξεων, οι 

δημοτικοί σύμβουλοι, οι Πρόεδροι των Τ.Κ. Καμαρίνας και Ωρωπού και οι εκπρόσωποι 

φορέων που πήραν το λόγο στη συνέχεια. 



 

4 

Κλείνοντας ο Πρόεδρος του δημοτικού συμβουλίου σημείωσε πως τις επόμενες ημέρες θα 

εκδοθεί η ομόφωνη αρνητική απόφαση κατά της δημιουργίας φωτοβολταϊκού πάρκου στην 

Καμαρίνα η οποία και θα σταλεί στην Επιτροπή Διαβούλευσης, ενώ όπως τόνισε ο 

δήμαρχος θα επιδιώξει να γίνει κοινή σύσκεψη με τους υπόλοιπους Δημάρχους (Ζηρού, 

Δωδώνης, Σουλίου) για το θέμα της δημιουργίας αιολικών πάρκων στα βουνά της Δ.Ε. 

Λούρου ώστε να βγει κοινή απόφαση και να ενταχθεί στη διαβούλευση μέχρι τις 7 Ιουλίου. 

 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος  ζήτησε από τα μέλη του Δ.Σ.  να αποφασίσουν σχετικά. 

…………………………………………………………………………………………………......................................... 

Αφού έγινε διαλογική συζήτηση και το δημοτικό συμβούλιο έλαβε υπόψη του: 

➢ την εισήγηση της Δημοτικής Παράταξης «ΣΤΡΟΦΗ ΣΤΟ ΜΕΛΛΟΝ»,  

➢ τις προτάσεις που κατατέθηκαν, 

➢ τις διατάξεις των άρθρων 75, 82, 93, 95, 96 & 97 του Ν.3463/2006 ΦΕΚ 

Α΄114/8.06.2006, (Δημοτικός Κοινοτικός  κώδικας),  

➢ τις διατάξεις  των  άρθρων 65, 66, 67, 68, 69, 73, 79, 81, 83  & 94 του 

Ν.3852/2010 (ΦΕΚ 87 Α΄7.06.2010),όπως ισχύουν σύμφωνα με τα άρθρα του ν. 

4555/2018(ΦΕΚ 133Α'),   

➢ την ΥΠ. ΕΣ. εγκ. 375 / 39167 / 02.06.2022, 
➢ την ΚΥΑ – 429/12.03.2020, 
➢ τις διατάξεις του Ν. 4940/2022 (ΦΕΚ 112 Α’), 
➢ την ΥΠ.ΕΣ. εγκ.–577/41109/9.05.2023, 
➢ τα ηχογραφημένα και απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της παρούσας. 

 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ   ΟΜΟΦΩΝΑ  

 

Α) Το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Πρέβεζας εκφράζει την πλήρη αντίθεση μας στα 

σχέδια υλοποίησης εγκατάστασης φωτοβολταϊκών πάρκων από την εταιρία “FOS AND WIND 

ENERGY ΑΕ” όπως αυτά ανακοινώθηκαν από το Περιφερειακό Συμβούλιο της Περιφέρειας 

Ηπείρου με τις ανακοινώσεις του με αριθμ.πρωτ. 64887/1306 και 64887/1307 με 

ημερομηνία 26/04/2023. 

 

Οι επιπτώσεις μιας τέτοιας εγκατάστασης, θα είναι σημαντικές τόσο για το φυσικό 

περιβάλλον όσο και για το ίδιο το χωριό μας.  

Η Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε) της ίδιας της εταιρίας που θέλει να 

κατασκευάσει το πάρκο [Μη Τεχνική Περίληψη του έργου (Παράρτημα Δ), σελ.11] 

αναφέρει:  

“Σίγουρα θα υπάρχει αλλαγή στο τοπίο στη θέση εγκατάστασης του πάρκου, θα είναι 

καθολική, μόνιμη, και αρνητική. Σίγουρα όμως η οπτική όχληση αντισταθμίζεται από το 

περιβαλλοντικό θετικό ισοζύγιο σε βάθους χρόνου.” Δεν υπάρχουν περιθώρια για 

παρερμηνείες και αισιόδοξα σενάρια για το αποτύπωμα που θα αφήσει αυτό το έργο στο 

τοπίο. 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Πρέβεζας προχωρά σε καταγραφή των επιπτώσεων από 

την σχεδιαζόμενη εγκατάσταση ως εξής : 

1. Αλλοίωση της αισθητικής του περιβάλλοντα χώρου στους πρόποδες του Ζαλόγγου 

σε μικρή απόσταση από τον Αρχαιολογικό χώρο της Αρχαίας Κασσώπης, το Μνημείο 

Ζαλόγγου και την Ι.Μ Αγ. Δημητρίου που είναι χώροι τεράστιας ιστορικής και πολιτισμικής 

αξίας, σημεία αναφοράς και πόλοι έλξης για το χωριό μας, οι οποίοι πρέπει να 

προστατεύονται σύμφωνα με τον νόμο 3028/2002 (ΦΕΚ A 153/28-06-2002 - Για την 

προστασία των Αρχαιοτήτων και εν γένει της Πολιτιστικής Κληρονομιάς), άρθρο 3, παρ.γ 

“για τη διατήρηση και την αποτροπή της καταστροφής, της αλλοίωσης και γενικά κάθε 

άμεσης ή έμμεσης βλάβης της”.  

Το Μνημείο Ζαλόγγου αποτελεί Μνημείο Νεότερης Πολιτιστικής Κληρονομιάς και για τον 

λόγο αυτό το τμήμα Προστασίας Νεωτέρων Μνημείων και Κινητών Πολιτιστικών Αγαθών 

είναι αρμόδιο για “Την τεκμηρίωση για τη θέσπιση ειδικών όρων δόμησης και χρήσεων γης 

στον περιβάλλοντα των μνημείων χώρο.”  

Το Αρχαίο Θέατρο της Κασσώπης αποτελεί πόλο της Πολιτιστικής Διαδρομής στα Αρχαία 

Θέατρα της Ηπείρου , πρόγραμμα Ολοκληρωμένης Χωρικής Επένδυσης (Ο.Χ.Ε.) του 
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Περιφερειακού Επιχειρησιακού Προγράμματος (Π.Ε.Π.) Ηπείρου 2014–2020 και υλοποιείται 

με χρηματοδότηση από την Ευρωπαϊκή Ένωση και τον Εθνικό προϋπολογισμό. 

Η Ιερά Μονή Αγ. Δημητρίου Ζαλόγγου έχει κριθεί ιστορικό διατηρητέο μνημείο (ΦΕΚ 

35/2.2.62 τβ’ και 404/6.7.65 τβ’) και την επισκέπτονται κάθε χρόνο πλήθος πιστών.  

Η οπτική όχληση από το Μνημείο Ζαλόγγου αλλά και από τον αρχαιολογικό χώρο της 

Κασσώπης θα είναι τεράστια και θα υποβαθμίσει τους δύο χώρους πολιτισμού της περιοχής 

ανεπανόρθωτα.  

2. Υποβάθμιση της αισθητικής του φυσικού και αγροτικού τοπίου, με τη δημιουργία ενός 

τεχνητού ανάγλυφου τεράστιας έκτασης που αλλάζει παντελώς την όψη της περιοχής στα 

ανατολικά του χωριού, επηρεάζοντας αρνητικά το φυσικό και ανθρωπογενές περιβάλλον, 

καθώς και την ποιότητα ζωής των κατοίκων της. 

3. Το φυσικό κάλλος του χωριού μας και της περιοχής γύρω του, είναι καθοριστικός 

παράγοντας για την ανάπτυξή του καθώς ο τουρισμός (φυσιολατρικός, αρχαιολογικός, 

θρησκευτικός) συμβάλει καθοριστικά προς αυτή την κατεύθυνση. Οι εγκαταστάσεις αυτές, 

αναπόφευκτα, θα προκαλέσουν ανεπανόρθωτη ζημιά μηδενίζοντας κάθε προοπτική του 

στον τομέα αυτόν. Οι υπάρχουσες δραστηριότητες που έχουν να κάνουν με τον τουρισμό 

θα δεχθούν άμεσο πλήγμα με συνεπακόλουθο, εκτός των άλλων και την υποτίμηση της 

αξίας της γης. 

4. Η κατασκευή και λειτουργία μιας τόσο μεγάλης εγκατάστασης είναι ικανή να επηρεάσει 

το μικροκλίμα και τα βιοκλιματικά χαρακτηριστικά της περιοχής μας δημιουργώντας ακραίες 

κλιματολογικές συνθήκες. 

5. Αποστέρηση τεράστιας δασικής έκτασης που χρησιμοποιείται ως βοσκότοπος για 

κτηνοτροφία και μελισσοτροφία με συνέπεια τη μείωση του ζωτικού χώρου δράσης τους 

αλλά και των επιδοτήσεων των αγροτών-κτηνοτρόφων, πλήττοντας συνολικά τον 

πρωτογενή τομέα της περιοχής. Το οικοσύστημα της περιοχής, χλωρίδα και πανίδα, θα 

επηρεαστεί και αυτό άμεσα. 

6. Η κατασκευή αυτών των εγκαταστάσεων στο επικλινές έδαφος της νότιας πλαγιάς του 

Ζαλόγγου προβληματίζει για το ενδεχόμενο μιας καταστροφικής υποχώρησης του εδάφους 

και απαιτεί γνωμάτευση του ΙΓΜΕ.  

Τόσο οι μαρτυρίες των κατοίκων για την περιοχή δημιουργούν εύλογες ανησυχίες για ένα 

ανεπιθύμητο αποτέλεσμα στο μέλλον.  

Με δεδομένη τη σαθρότητα του εδάφους σε αυτή την περιοχή και μετά από μια τόσο 

μεγάλης έκτασης διατάραξη της ισορροπίας στη βάση αυτού του ευπαθούς πρανούς, κάθε 

ενδεχόμενο είναι πιθανό.  

7. Η περιοχή των σχεδιαζόμενων εγκαταστάσεων ανήκει στην Ζώνη Περιβαλλοντικού 

Ελέγχου του Εθνικού Πάρκου Αμβρακικού Κόλπου (Αριθμ.Απόφασης 11989, ΦΕΚ 

123/21.03.2008). Η κατασκευή αυτών των εγκαταστάσεων θα δημιουργήσει κινδύνους 

πρόσκρουσης των μεταναστευτικών πτηνών (Lake Effect) και για τον λόγο αυτό απαιτείται 

η γνωμοδότηση του Οργανισμού Φυσικού Περιβάλλοντος και Κλιματικής Αλλαγής 

(ΟΦΥΠΕΚΑ). 

 

Για τους παραπάνω λόγους Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Πρέβεζας είναι αντίθετο στην 

υλοποίηση αυτών των εγκαταστάσεων και δεσμεύεται να υποστηρίξει τη θέση του αυτή με 

σθένος, και χρησιμοποιώντας όλους τους διαθέσιμους πόρους του Δήμου, καθόλη τη 

διάρκεια της διαδικασίας διαβούλευσης και έγκρισης και διαβεβαιώνει πως σε καμία 

περίπτωση δεν θα συναινέσει στην παραχώρηση ή ενοικίαση Δημοτικών Εκτάσεων για την 

υλοποίηση του συγκεκριμένου Φαραωνικού έργου. 

 

Β) Η παρούσα απόφαση να σταλεί στην Επιτροπή Διαβούλευσης Περιφέρειας Ηπείρου. 

 

Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό  149 /2023. 

 

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. 

 

 

ΛΕΩΝΙΔΑΣ ΑΡΓΥΡΟΣ 


